
Zápis z jednání Školské rady při ZŠ U Dvora ze dne 27. 11. 2012 

 
Přítomni: 

 

Zástupci zřizovatele: JUDr. Jana Hlavsová, Mgr. Petr Cink, Bc. Jiří Chalupník 

 

Zástupci rodičů: Mgr. Hynek Vrbický 

 

Zástupci učitelů: Mgr. Hana Kotlářová, PaedDr. Božena Černohousová, Mgr. Miroslava 

Veselá, Mgr. Kamila Náglová 

 

Omluveni: PharmDr. Josef Marek, paní Monika Adamcová 

 

Předseda Školské rady PharmDr. Josef Marek pověřil vedením jednání Mgr. Hynka 

Vrbického. 

 

Program: 

 

1. Projednání a schválení Výroční zprávy školy za školní rok 2011 – 2012.  

2. Ředitelka školy Mgr. Hana Kotlářová seznámila přítomné s personálními změnami, 

které nastaly v listopadu 2012 v souvislosti s dlouhodobou pracovní neschopností  

Mgr. Věry Holubcové. 

3. Rada byla seznámena s využitím finančních prostředků nadace školy, získaných při 

Zahradní slavnosti v roce 2011, na vybavení šaten skříňkami.   

4. Rada byla seznámena s plánem činnosti školy na školní rok 2012 -2013. Především 

s úpravou školní zahrady a Zahradní slavností, která se uskuteční v květnu 2013. 

5. Proběhla diskuze o rozmístění prvních tříd ve školním roce 2013 -2014 na školách 

v Letohradě. Zástupci školy vyjádřili nesouhlas se záměrem zřizovatele, umístit na ZŠ 

U Dvora jednu první třídu do budovy na Orlici a dvě první třídy na ZŠ Komenského. 

Ředitelka upozornila, že podle Školského zákona mají zákonní zástupci právo si školu 

vybrat a ředitel školy žáky může nepřijmout jedině za předpokladu, že je naplněna 

kapacity školy. 

 

Usnesení: 

 

1. Rada jednomyslně schválila Výroční zprávu za školní rok 2011 -2012. 

2. Rada podpořila návrh na další nákup skříněk do šaten. 

 

 

 

V Letohradě 27. 11. 2012                                        zapsala Mgr. Kamila Náglová 

 


